
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 16. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 425
Hvad er ministerens holdning til Høje-Taastrup Byråds bekymring for redukti-
on i antallet af regionaltog, hvis der indføres S-tog til Roskilde, nu hvor rege-
ringen har besluttet at genoptage forundersøgelserne om S-tog til Roskilde
(Aftale mellem regeringen (Venstre, Liberal Alliance og Det Konservative Fol-
keparti), Det Radikale Venstre og Dansk Folkeparti om Fremtidens togtrafik i
Hovedstadsområdet fra 13. december 2017)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mattias
Tesfaye (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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